

Title (en)

Miniature boule table.

Title (de)

Tisch für Miniaturpétanque.

Title (fr)

Table de pétanque miniature.

Publication

EP 0320427 A2 19890614 (FR)

Application

EP 88480094 A 19881208

Priority

- FR 8717030 A 19871208
- FR 8804489 A 19880329

Abstract (en)

A device for silently playing boules in a space which is small and of a man's height, whilst adhering to the official rules of this game, albeit adapted to this playing field area and to this scale. The means for blocking the balls consists of a pocket-form net (9), suspended via a rigid and elastic wire from four pillars (7, 8) fixed at the bottom to the table (1) and on the sides to the edges of the pillars (7, 8), thus forming a closed pocket, the said net (9) rests at its base on a shelf panel (10), the said pocket of the net (9) is lined with a fabric (12) and on the side of the playing field area with a loose fabric (11) attached solely at its top to the top of the said net (9) and it comprises a means (14) for regulating the throwing distance which is mounted slidably relative to the table. The present invention applies to an indoor boules game. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif pour jouer silencieusement à la pétanque dans un endroit réduit et à hauteur d'homme, en respectant les règles officielles de ce jeu toutefois adaptées à ce terrain et à cette échelle. Le moyen de blocage des balles est constitué d'un filet (9) en poche, suspendu par un fil rigide et élastique à quatre piliers (7, 8) fixés en bas à la table (1) et sur les côtés aux bords des piliers (7, 8) formant ainsi une poche close, ledit filet (9) repose à sa base sur une tablette (10), ladite poche du filet (9) est doublée d'un tissu (12) et du côté du terrain d'un tissu lache (11) attaché uniquement en son sommet en haut dudit filet (9) et il comporte un moyen de réglage (14) de la distance de tir qui est monté coulissant par rapport à la table. La présente invention s'applique à un jeu de pétanque de selon.

IPC 1-7

A63F 7/00; A63F 7/06; A63F 7/30

IPC 8 full level

A63D 3/00 (2006.01); **A63F 7/00** (2006.01); **A63F 7/22** (2006.01); **A63F 7/36** (2006.01); **A63F 7/06** (2006.01); **A63F 9/00** (2006.01);
A63F 9/04 (2006.01); **A63F 9/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63F 7/0005 (2013.01); **A63F 7/22** (2013.01); **A63F 7/3065** (2013.01); **A63F 7/0088** (2013.01); **A63F 7/064** (2013.01); **A63F 9/0001** (2013.01);
A63F 9/0468 (2013.01); **A63F 9/24** (2013.01); **A63F 2007/3025** (2013.01); **A63F 2011/0069** (2013.01); **A63F 2250/101** (2013.01);
A63F 2250/1073 (2013.01); **A63F 2250/14** (2013.01); **A63F 2250/36** (2013.01); **A63F 2250/38** (2013.01)

Cited by

FR2675704A1; FR2679782A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0320427 A2 19890614; EP 0320427 A3 19901010; FR 2629356 A2 19891006

DOCDB simple family (application)

EP 88480094 A 19881208; FR 8804489 A 19880329